
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.78.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Ryszard Żądło  złożył następujące 
wnioski i zapytania: 

1. Zawnioskował o podjęcie przez Prezydenta zaniechanych działań w sprawie wykupu lub 
przejęcia w innym trybie działek znajdujących się w sąsiedztwie Placu Morawskiego. 

2. Chciał wiedzieć, czy Urząd Miasta  posiada zgłoszenie o planach zabudowy czterech 
prywatnych działek przy ul. Klasztornej.  

3. Ponowił wniosek (KRM.0003.42.2024 z dnia 19.06.2024 r.) o podjęcie działań dot. realizacji 
uchwały w sprawie ustanowienia dnia 30 października Świętem Miasta Tarnowa – Pierwsze 
Niepodległe – Dniem Pamięci o Zwycięskim Zrywie Niepodległościowym w Tarnowie. Do 
radnego nie dodarły informacje o podjętych działaniach, jak będzie obchodzone to święto i jak 
rozwiązać sprawę tej uchwały.  

4. Poprosił o rozwiązanie problemu godnego upamiętnienia ofiar kaźni hitlerowskiej przed 
budynkiem dawnej siedziby Gestapo przy ul. Urszulińskiej 18. Poprosił o konsultację tego 
tematu z Radą Osiedla „Starówka”. 

5. Zawnioskował o dokończenie nawierzchni ulicy Harasymowicza. 
6. 26 lipca 2024 r.  odbył się spacer po Tarnowskiej Starówce Prezydenta Miasta w towarzystwie 

Zastępców i dyrektorów wydziałów Urzędu Miasta oraz Przewodniczącego Rady Osiedla 
„Starówka”. Rady zgłosił, że do chwili obecnej nie widział żadnego dokumentu zawierającego 
wszystkie ustalenia, które w trakcie spaceru zostały podjęte. Wyraził chęć jego otrzymania.  

Ww. wnioski w formie pisemnej stanowią załącznik tego pisma. 

7. W związku z pojawiającymi się planami inwestycji na Placu Drzewnym, radny zawnioskował  
o to, aby w trakcie prac rewitalizacyjnych zwrócić uwagę również na ulicę Klasztorną, Bramę 
Pilzneńską oraz górną część ulicy Lwowskiej. 

8. Kolejnym niepokojącym miejscem na Tarnowskiej Starówce jest kamienica Rynek 6. Radny 
chce wiedzieć, na jakim etapie są sprawy pozyskania, przejęcia, czy wykupu tej kamienicy? A 
także jaka jest koncepcja zagospodarowania? A także, co z Wielkimi Schodami w kontekście 
przejęcia kamienicy Rynek 6? 

 


